

AVENUE DU PARC

44. Warner Quinlan Asphalt Co. \$3,600
45. Bithulitic Paving Co. 3,600

RUE SHERBROOKE (de Ave Collège McGill à Guy)

46. Bithulitic Paving Co. \$4,300
47. Warner Quinlan Asphalt Co. 4,300

RUE SHERBROOKE (de St-Denis à Collège McGill)

48. Bithulitic Paving Co. \$4,800

RUE SHERBROOKE (de Champlain à Saint-Denis)

49. Bithulitic Paving Co. \$5,000

RUE MACGREGOR

50. Bithulitic Paving Co. \$1,100
51. Warner Quinlan Asphalt Co. 1,100

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 12 août, 1913, p. m

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, président ; MM. Lachapelle, Ainey et Dupuis.

1.—(15443-44-45) Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu : D'autoriser la remise des dépôts suivants :

1° John Leahy, dépôt de \$250, en rapport avec la pose de conduites d'eau dans les rues Harbor et Moreau ;

2° Adrien Plamondon, dépôt de \$400.50, en rapport avec la pose de conduites d'eau dans la rue Moreau ;

3° Glibert & Paye, dépôt de \$155, en rapport avec la pose de conduites d'eau dans la ruelle Redpath.

2.—Soumis un compte au montant de \$120, de M. J. Hugh Semple, pour services comme Recorder, du 28 juillet au 9 août, à raison de \$10 par jour.

Résolu : D'autoriser le paiement dudit compte à même le fonds de réserve.

3.—Soumis des mandats vérifiés par le Contrôleur de la Cité, au montant de \$96,320.92, suivant liste certifiée.

Résolu : D'en autoriser le paiement.

4.—(15434) Soumis un rapport du Président du Bureau des Estimateurs, au sujet de l'offre de M. T. Dubreuil, de vendre à la Cité certains lots requis pour le prolongement de l'avenue Chesterfield.

Résolu : D'informer M. Dubreuil que d'après les ventes qui se font dans le voisinage, le terrain est de beaucoup meilleur marché que la demande qu'il fait, et que de plus, l'achat de ces terrains aurait pour effet de lui procurer des coins de rue, et que pour ces considérations, le Bureau croit qu'une offre devrait être faite à meilleures conditions.

5.—Soumis le rapport sur les cas de maladies contagieuses déclarés durant la semaine finissant le 9 août. Déposé aux archives.

6.—Soumise une communication de M. Bruno Saint-Pierre, se plaignant du service de l'incinération.

Résolu : De référer au Surintendant de l'Incinération pour rapport.

7.—Soumise une communication de M. Bruno Saint-Pierre, demandant la construction d'un trottoir sur la rue Saint-Denis, en face des propriétés de la compagnie du "Lac des Bois."

PARK AVENUE

44. Warner Quinlan Asphalt Co. \$3,600
45. Bithulitic Paving Co. 3,600

SHERBROOKE ST. (from McGill College Av. to Guy)

46. Bithulitic Paving Co. \$4,300
47. Warner Quinlan Asphalt Co. 4,300

SHERBROOKE ST (from St. Denis to McGill College)

48. Bithulitic Paving Co. \$4,800

SHERBROOKE ST. (from Champlain to St. Denis)

49. Bithulitic Paving Co. \$5,000

MACGREGOR STREET

50. Bithulitic Paving Co. \$1,100
51. Warner Quinlan Asphalt Co. 1,100

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 12th August, 1913, p. m.

His Worship Mayor L. A. Lavallée, Chairman ; Messrs Lachapelle, Ainey and Dupuis.

1.—(15443-44-45) On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved : That the refund of the following deposits be authorized :

1° John Leahy, deposit of \$200, made in connection with the laying of mains in Harbor and Moreau streets ;

2° Adrien Plamondon, deposit of \$400, made in connection with the laying of mains in Moreau street ;

3° Glibert & Paye, deposit of \$155, made in connection with the laying of mains in Redpath lane.

2.—Submitted an account amounting to \$120, from Mr. J. Hugh Semple, for services as Recorder, from the 28th July to the 9th August, at the rate of \$10.00 per day.

Resolved : That payment of said account be authorized ex-reserve fund.

3.—Submitted warrants verified by the City Comptroller amounting to \$96,320.92, as per certified list.

Resolved : That payment of same be authorized.

4.—(15434) Submitted a report from the Chairman of the Board of Assessors anent an offer from Mr. T. Dubreuil, to sell to the City certain lots required for the extension of Chesterfield avenue.

Resolved : That Mr. Dubreuil be informed that, according to the sales which are being made in the neighborhood, the land is much cheaper than the price he is now asking for, and that moreover, the purchase of the said lots would leave him the street corners, and, for these reasons, the Board believes that an offer should be made on better terms.

5.—Submitted a return of cases of contagious diseases for the week ending on the 9th of August.

Filed of record.

6.—Submitted a communication from Mr. Bruno Saint-Pierre, complaining about the incineration service.

Referred to the Superintendent of the Incineration Department for a report.

7.—Submitted a communication from Mr. Bruno Saint-Pierre, asking that a sidewalk be laid on St. Denis street, opposite the property of "The Lake of the Woods Company."